



**CANM
ACMN**

VIRTUAL ANNUAL CONFERENCE 20
CONFÉRENCE ANNUELLE **VIRTUELLE** 20

CANM VIRTUAL CONFERENCE- NOVEMBER 7, 9 AM- 4:15 PM ET

Overall objectives of the one-day virtual conference:

1. Maintain competence on a wide variety of up-to-date topics in Nuclear Medicine
2. Discuss hot new topics
3. Establish a network of Nuclear Medicine specialists
4. Promote Nuclear Medicine as a specialty

25% of allowed time to each speaker will be reserved for questions from participants.

TIME	TITLE	SPEAKER	CHAIR MODERATOR
0900-0915	Welcome & instructions		Jean-Luc Urbain & Andrew Ross
0915-0945	Personal Dosimetry & Theranostics	Helena McMeekin	Andrew Ross
0945-1000	Q & A		
1000-1030	Digital Technology Advantages	Gil Kovalski	Jean-Luc Urbain
1030-1045	Q & A		
1045-1100	<i>BREAK</i>		
1100-1130	Lutathera: the primers	Jennifer Schroeder	Jean-Luc Urbain
1130-1145	Q & A		
1145-1300	<i>LUNCHEON - BREAK</i>		
1300-1330	The Evolution of Positron Emission Tomography	Éric Turcotte	Andrew Ross
1330-1345	Q & A		
1345-1415	Treatment of Neuroendocrine Tumors	Shereen Ezzat	Jean-Luc Urbain
1415-1430	Q & A		
1430-1445	<i>BREAK</i>		
1445-1515	Cardiac Theranostics	Jean-Luc Urbain	Andrew Ross

1515-1530	Q & A		
1530-1600	Cardiac Amyloidosis	Sharmila Dorbala	Jean-Luc Urbain
1600-1615	Q & A		

REGISTER / INSCRIPTION

This activity is an Accredited Group Learning activity (section 1) as defined by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada's Maintenance of certification Program (MOC) and a Recognized Professional Development Activity as defined by the Collège des médecins du Québec. This activity has been approved by the Continuing Professional Development Directorate (CPDD) of the Fédération des médecins spécialistes du Québec.

You can declare a maximum of 5,5 hours in section 1 / Recognized Professional Development Activity. Participants must claim a number of hours in accordance with the duration of their participation.

Through an agreement between the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada and the American Medical Association (AMA), physicians may convert Royal College MOC credits to AMA PRA Category 1 Credits™. Information on the process to convert Royal College MOC credit to AMA credit can be found at www.ama-assn.org/go/internationalcme

La présente activité est une activité de formation collective agréée (section 1) au sens que lui donne le programme de Maintien du certificat (MDC) du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada ainsi qu'une activité de développement professionnel reconnue au sens que lui donne le Collège des médecins du Québec. Cette activité a été approuvée par la direction de Développement professionnel continu (DDPC) de la Fédération des médecins spécialistes du Québec.

Vous pouvez déclarer un maximum 5,5 heures en section 1 / activité de développement professionnel reconnue pour l'activité globale. Les participants doivent réclamer un nombre d'heures conforme à la durée de leur participation.

En vertu d'une entente conclue entre le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada et l'American Medical Association (AMA), les médecins peuvent convertir les crédits obtenus au titre du programme de MDC du Collège royal en crédits de catégorie 1 de l'AMA PRAMC. Vous trouverez l'information sur le processus de conversion des crédits du programme de MDC du Collège royal en crédits de l'AMA à l'adresse www.ama-assn.org/go/internationalcme